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Abstract (en)
The display unit consists of a series of flexible (11, 12) and rigid (3, 5) tubular components articulated to a central support (24) and engaging with
the upper and lower edges of display panels made from sheet material so they can be rolled up when not in use. The rigid tubular components (3,
5) form tripod supporting feet for the central support (24) and holders for the lower ends of the panels, while the flexible tubular components are in
sections joined by connecting sleeves (29) and have inner elastic cords. The free ends of the flexible components hold the upper ends of the display
panels.

Abstract (fr)
La structure déployable du présentoir de panneaux est faite d'éléments tubulaires (3, 8) à cordon élastique interne qui sont emboîtables et articulés
repliables entre eux et sur une pièce d'assemblage principale (1) permettant le montage, d'une part de tels éléments relativement rigides s'en
écartant obliquement pour former les pieds (3) d'un piétement à assise au sol en polygone régulier, et d'autre part de tels éléments formant
autant d'arceaux (8) relativement souples pour supporter chacun un panneau suspendu par son bord supérieur en son milieu. Les panneaux sont
constitués par une toile enroulable sur elle-même, qui comporte en deux extrémités opposées une barre transversale munie en son milieu d'un
raccord de fixation démontable à l'extrémité libre d'un arceau ou pied. <IMAGE>
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